
Zápisnica 

z  12.  zasadnutia OZ v N e m e č k á ch, 

konaného 10. marca 2025 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny. 

Program : 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení , činnosť OcÚ 

5. Stavebné úpravy na dome smútku- použitie rezervného fondu 

6. Oprava podlahy v sále DK – dotácia NSK  

7. Rekonštrukcia domu kultúry- strop- nové osvetlenie- dotácia MF SR 

8. 1.rozpočtové opatrenie – úprava rozpočtu 2025 

9. Poplatky za prenájom domu kultúry 

10. Výstavba vodovodu v obci – pozvaný poslanec NR SR – PaedDr.Pavol Goga 

11. Rôzne  

12. Diskusia 

13. Schválenie uznesenia 

14. Záver 

 

 

1.  Otvorenie zasadnutia ,schválenie programu 

Zasadnutie otvorila a prítomných privítala starostka obce. 

Osobitne privítala pozvaného hosťa -  poslanca NR SR, poslanca NSK, predsedu strany 

SMER – SD –okresná organizácia Topoľčany PaedDr.Pavla Gogu 

 

Prítomná je nadpolovičná väčšina   poslancov - 3 z 5. V.Štúr, Dominika Streďanská, A. 

Ašverus , OZ je uznášaniaschopné.  

Program zasadnutia bol prečítaný, nikto nemal námietky a program bol jednohlasne 

schválený. 

Hlasovanie za 3- proti 0-zdržal sa 0 

 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku bola určená Miroslava Macková a za overovateľov zápisnice :  

Dominika Streďanská, A. Ašverus 

 

Hlasovanie za 3- proti 0-zdržal sa 0 

 

3.  Voľba návrhovej  komisie  

Návrhová komisia bola zvolená v zložení : V.Štúr, Dominika Streďanská, A. Ašverus ,  

 

Hlasovanie za 3- proti 0-zdržal sa 0 
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4.Kontrola plnenia uznesení , činnosť OcÚ 

Daň z nehnuteľnosti a poplatky za odpady , sa začnú vyberať od apríla  

Rekonštrukcia domu kultúry je už ukončená , Fa je uhradená – dotácia z MF SR vo výške 

8 000€ , celková sume 8 213€ 

5.Stavebné úpravy na dome smútku- použitie rezervného fondu. 

Obec už má podpísanú zmluvu na rekonštrukciu domu smútku s Poľnohospodárskou 

platobnou agentúrou , Hraničná 12, Bratislava /PPA/ – strecha a hromozvod, vo výške 

24 354,55€. 

Najprv však musíme práce na dome smútku - faktúru , uhradiť z vlastných zdrojov a potom 

žiadať o preplatenie . 

Na úhradu sa použijú prostriedky z rezervného fondu  . 

Poslanci s použitím rezervného fondu vo výške 25 000€ súhlasili  

 

Hlasovanie za 3- proti 0-zdržal sa 0 

 

6.Oprava podlahy v sále DK – dotácia NSK  

Obec si podala žiadosť o dotáciu na rekonštrukciu podlahy v dome kultúry, nakoľko je dlažba  

deformovaná – v strede je vydutá- pravdepodobne to vzniklo neprávnym stavebným 

postupom. Je to čím viac viditeľnejšie. V danom mieste sa podlaha rozoberie , opraví a 

zabetónuje a na celú plochu sa položí nová dlažba. 

 

Hlasovanie za 3- proti 0-zdržal sa 0 

 

7.Rekonštrukcia domu kultúry- strop- nové osvetlenie- dotácia MF SR 

Rekonštrukcia domu kultúry je už ukončená , Fa je uhradená – dotácia z MF SR vo výške 

8 000€ , celková sume 8 213€. 

Suma sa nám o niečo navýšila , nakoľko bolo potrebné jednu stenu odizolovať- medzi 

kuchyňou a sálou. 

Hlasovanie za 3- proti 0-zdržal sa 0 

 

8.1.rozpočtové opatrenie – úprava rozpočtu 2025 

Podľa predloženého návrhu- zapojí sa do rozpočtu dotácia MF SR 8000€ a NSK 5000€ 

a  vlastné zdroje vo výške 2 300€ 

Prítpmní boli s opatreniami oboznámení. Úprava rozpočtu bola schválená podľa predloženého 

návrhu. 

Hlasovanie za 3- proti 0-zdržal sa 0 

 

9. Poplatky za prenájom domu kultúry 

Nakoľko obci vznikajú náklady na vývoz žumpy – jeden vývoz 3-4 m2 odpadu stojí 65€, je 

potrebné navýšiť poplatky za prenájom . Pôvodne bolo 36 € pre občanov s trvalým pobytom 

a 60€ pre ostatných , čo nestačí. 
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Návrh je 100 € buď pre všetkých alebo  pre občanov s TP 100 a bez TP 120-130€ 

a 10€ za jednu hodinu za prenájom do 5 hodín. 

Poslanci odsúhlasili 100€ pre občanov s TP,  130€ pre občanov bez TP a 10€ za 1hod. do 5 

hodín prenájmu KD. 

Hlasovanie za 3- proti 0-zdržal sa 0 

 

10.Výstavba vodovodu v obci – pozvaný poslanec NR SR – PaedDr.Pavol Goga 

Starostka oboznámila pána poslanca so situáciou ohľadom zásobovania obyvateľov vodou. 

V obci je dlhodobý problém s vodou v studniach .Obec nemá vodovod a ľudia používajú vodu 

zo studní , ktorá je chemicky aj mechanicky znečistená. .V suchších obdobiach býva problém 

aj s množstvom vody v studniach . Je jej nedostatok. Občania preto žiadajú o vybudovanie 

vodovodu. Najprijateľnejšie riešenie z finančného hľadiska by bolo , aby výstavbu vodovodu 

zabezpečovala Západoslovenská vodárenská spoločnosť a zaoberal sa tým aj štát. Malé obce 

nie sú schopné znášať finančné náklady , ktoré s tým súvisia. 

Pán poslanec sa tejto problematike z pozície svojho zaradenia v komisiách - V NR SR, v NSK 

- nezaoberal , pracuje v iných komisiách . Vie o tom , že v okrese Topoľčany  obce nemajú 

vodovod, čo je problém pre občanov. Odporúča obrátiť sa na Západoslovenskú vodárenskú 

spoločnosť, Ministerstvo životného prostredia , Ministerstvo pôdohospodárstva. Zo svojej 

pozície sa bude snažiť o získanie informácií ohľadom vodovodov a následnej výstavby 

a informovať o tom občanov a starostku. 

 

 

11.Rôzne  
Starostka predala poslancom k nahliadnutiu majetkové priznanie za rok 2024. 

 

12. Diskusia 

 

13. Schválenie uznesenia    

Návrh na uznesenie bol prečítaný a jednohlasne schválený.        

     

 Hlasovanie za 3- proti 0- zdržal sa 0 

 

14. Záver       

Starostka poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Nemečky  10.3.2025 

 

Zapísala: M. Macková 

 

Overovatelia: 

D.Streďanská 

 

A.Ašverus 

 

                                                                                                     Ing.Viera Uhlárová                                                                                          

                                                                                                           starostka obce   
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